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Zapytanie do Prezydenta Miasta Rybnika 
Sz. P. Piotra Kuczera
Sprawa dotyczy zapytania dlaczego rozliczenia finansowo-księgowe dla Instytucji Kultury maja odbywać się w CUW w Rybniku.
1.Instytucje Kultury jako jednostki budżetowe decyzją Prezydenta Miasta mają być pozbawione głównych księgowych a prowadzenie
księgowości prowadzone przez CUW. Zgodnie z obowiązującymi przepisami o prowadzeniu księgowości nie powinien decydować o
tym Urząd Miasta( Prezydent Miasta) ale Dyrektor Jednostki.
2.Czy przejęcie i prowadzenie rozliczeń finansowych Instytucji Kultury przez CUW nie pozbawia możliwości prowadzenia działalności
zgodnie przepisami prawa.
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